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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 25.11.2014 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor CIGUT, 
Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko, GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, 
Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT.  
 
OSTALI PRISOTNI: 
Barbara ZADRAVEC   - predstavnica Centra za socialno delo Murska Sobota 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - višja svetovalka 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 1. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 1. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Tibor CIGUT je imel pripombo na zapisnik pri točki 4 in sicer manjka del besedila, zato je predlagal, da se 
doda in sicer je potrebno pripisati naslednje:  »Komisija je ugotovila, da v zvezi z izvoljenimi mandati za 
člane občinskega sveta ni prejela pritožb« ter pri točki 5: »Komisija je ugotovila,  da s strani kandidata za 
župana ali predstavnika kandidata za župana ni prejela nobenih pritožb.«. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zapisnik 1. redne seje občinskega sveta dopolnil in se bo potrdil na naslednji 
seji občinskega sveta. 
 
 
K TOČKI 3 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 1. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 1. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 4 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 2. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
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V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Danijel KOLMAN je predlagal razširitev dnevnega reda z naslednjo točko: točka 6. Imenovanje članov 
Nadzornega odbora občine Tišina.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagani predlog na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta niso (15 prisotnih, ZA = 5, PROTI = 10) sprejeli naslednji 
  

S K L E P št. 7: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE DNEVNI RED RAZŠIRI S TOČKO 6. IMENOVANJE 
ČLANOV NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je župan dal na glasovanje predlog dnevnega reda. Člani Občinskega sveta so nato z večino 
glasov (15 prisotnih, ZA = 14, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti  
2. Obravnava in sprejem zapisnika 1. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
3. Poročilo o izvršitvi sklepov 1. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 2. redne seje OS občine Tišina 
5. Imenovanje odborov in komisij pri občinskem svetu občine Tišina  
6. Imenovanje Komisije romske skupnosti za ugotavljanje volilne pravice državljanov RS, pripadnikov 

romske skupnosti  
7. Predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD: 

a) za področje kritja pogrebnih stroškov socialno ogroženim občanom za leto 2015 
b) za področje dodeljevanja enkratnih denarnih socialnih pomoči za leto 2015 

8. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 
leto 2015  

9. Predlog Sklepa o višini nadomestila za izpad proizvodnje in dohodka na zemljiščih, ki se nahajajo v 
vodovarstvenih pasovih za leto 2015  

10. Predlog Sklepa o izvedbi projekta zbiranja embalažnih materialov po sistemu rumene vreče v letu 
2015  

11. Seznanitev občinskih svetov s povzetkom regijskih izvedbenih načrtov na področju socialnega varstva 
za obdobje 2014 – 2016  

12. Tekoča problematika 
13. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 5 
 
IMENOVANJE ODBOROV IN KOMISIJ PRI OBČINSKEM SVETU OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občinskemu svetu predlaga, da v vseh 
odborih in komisijah oziroma delovnih telesih pri občinskem svetu, pri katerih je predlaganih več občanov, 
kot se jih lahko imenuje opravi tajno glasovanje. Tajno glasovanje je potrebno opraviti pri izboru občanov 
v Odboru za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, Odboru za negospodarstvo in javne 
službe družbenih dejavnosti, Nadzornem odboru in Komisiji za priznanja in nagrade. V delovne telesa 
bodo tako predlagani kandidati občanov, ki bodo prejeli večje število glasov. 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
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V razpravi so sodelovali: Viktor OBAL, Tibor CIGUT, Franc KNAUS, Vinko GAJŠT, Danijel KOLMAN, Ivan 
HORVAT in Milan KAROLI. 
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Milan KAROLI je predlog DESUS-a,  ga. Elizabeto KOČAR predlagano za članico v Odbor za negospodarstvo 
in javne službe družbenih dejavnosti, umaknil. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so nato z večino (15 prisotnih, ZA = 11, PROTI = 3) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 8: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE TAJNO GLASUJE O ČLANIH ODBORA ZA 
GOSPODARSTVO,  VARSTVO OKOLJA IN GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, NADZORNEGA ODBORA IN 
KOMISIJE ZA PRIZNANJA IN NAGRADE. 
Sklep je bil sprejet. 
 
ŽUPAN je v nadaljevanju predlagal, da se v komisijo za tajno glasovanje predlagata Viktor OBAL in Slavko 
CENER. 
 
Razprave ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (15 
prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 9: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V KOMISIJO ZA TAJNO GLASOVANJE IMENUJETA 
VIKTOR OBAL IN SLAVKO CENER. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
V nadaljevanju je župan dal na glasovanje predloge za imenovanje delovnih teles pri občinskem svetu 
občine Tišina. Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 10: 
 
IMENUJE SE ODBOR ZA NEGOSPODARSTVO IN JAVNE SLUŽBE DRUŽBENIH DEJAVNOSTI V SESTAVI: 

- KNAUS FRANC, MURSKI ČRNCI 45/D – PREDSEDNIK 
- CENER SLAVKO, VANČA VAS 65/B – ČLAN 
- HORVAT IVAN, PETANJCI 40/C – ČLAN 
- SERDT ERNEST, MURSKI ČRNCI 54/C – ČLAN 
- GOMBOC STANISLAV, TIŠINA 42/A – ČLAN 
- JERIČ SUZANA, BOREJCI 1/A – ČLANICA 
- TRČEK IZTOK, TIŠINA 28/B – ČLAN 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 11: 
 

IMENUJE SE ODBOR ZA PROSTORSKO PLANIRANJE IN GOSPODARJENJE Z NEPREMIČNINAMI V SESTAVI: 
- GAJŠT VINKO, TROPOVCI, KOLESARSKA 60 – PREDSEDNIK 
- CIGUT TIBOR, BOREJCI 1/A – ČLAN 
- KAROLI MILAN, GEDEROVCI 14 – ČLAN 
- KOVAČ FRANC, PETANJCI 18/A – ČLAN 
- HAUKO ANTON, PETANJCI 2 – ČLAN 
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- NJIVAR CVETKA, TIŠINA 70/A – ČLANICA 
- TITAN ŠTEFAN, TROPOVCI, ŠOLSKA 2 – ČLAN 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 12: 
 

IMENUJE SE STATUTARNO – PRAVNA KOMISIJA V SESTAVI: 
- CIGUT TIBOR, BOREJCI 1/A – PREDSEDNIK 
- KNAUS FRANC, MURSKI ČRNCI 45/D – ČLAN 
- HORVAT IVAN, PETANJCI 40/C – ČLAN 
- KOČAR ELIZABETA, TROPOVCI, JORDAN 50 – ČLANICA 
- RIBAŠ DRAGO, MURSKI ČRNCI 54/A – ČLAN 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 13: 
 

IMENUJE SE POSEBNO DELOVNO TELO ZA SPREMLJANJE POLOŽAJA ROMSKE SKUPNOSTI V SESTAVI: 
- CENER SLAVKO, VANČA VAS 65/B – PREDSEDNIK 
- KOVAČ DANIJEL, VANČA VAS 57 – ČLAN 
- FLISAR OTO, BOREJCI 25 – ČLAN 
- NEUVIRT BOKAN SIMONA, TROPOVCI, ŠOLSKA 48 – ČLANICA 
- KRANČIČ ŠTEFAN, BOREJCI 3 – ČLAN  
- HAHN ZLATKO, VANČA VAS 78 – ČLAN 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Danijel KOLMAN je predlog Liste občanov,  g. Boštjana ŠAFARIČ predlaganega za člana v Uredniški odbor 
za izdajo občinskega glasila, umaknil. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 14: 
 

IMENUJE SE UREDNIŠKI ODBOR ZA IZDAJO OBČINSKEGA GLASILA V SESTAVI: 
- SMODIŠ JERNEJA, GEDEROVCI 33 – PREDSEDNICA 
- RAJBAR JOEFA, PETANJCI 54 – ČLANICA 
- MARTINEC DOLORES, TROPOVCI, KOLESARSKA 63 – ČLANICA 
- ČAGRAN SANJA, TROPOVCI, MEJNA ULICA 13 – ČLANICA 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Danijel KOLMAN je predlog Liste občanov,  g. Jožeta ZAMUDA predlaganega za člana v Svet za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu, umaknil. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 15: 
 

IMENUJE SE SVET ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU V SESTAVI: 
- GAJŠT VINKO, TROPOVCI, KOLESARSKA 60 – PREDSEDNIK 
- BERTALANIČ FRANC, SODIŠINCI 17 – ČLAN 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 16: 
 

IMENUJE SE SVET ZA VARSTVO UPORABNIKOV JAVNIH DOBRIN V SESTAVI: 
- HORVAT LIDIJA, GRADIŠČE 31 – PREDSEDNICA 
- ZELKO SUZANA, TROPOVCI, KOLESARSKA 62 – ČLANICA 
- HAHN ZLATKO, VANČA VAS 78 – ČLAN 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 17: 
 

IMENUJE SE KOMISIJA O NEZDRUŽLJIVOSTI JAVNIH FUNKCIJ S PRIDOBITNO DEJAVNOSTJO V SESTAVI: 
- LEPOŠA EMIL, PETANJCI 113 – PREDSEDNIK 
- RATNIK KAREL, TIŠINA 33/A – ČLAN 
- ANŽELJ DUŠAN, TROPOVCI, ŠOLSKA 16 – ČLAN 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani Občinskega sveta so z večino glasov (15 prisotnih, ZA = 14, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 18: 
 

POTRDI SE ODBOR VAŠKIH SKUPNOSTI V SESTAVI: 
- BUČEK ALEKSANDRA, KRAJNA 12 – PREDSEDNICA 
- KOVAČ FRANC, PETANJCI 18/A – PODPREDSEDNIK 
- FLISAR OTO, BOREJCI 25 – ČLAN 
- KAROLI GEZA, GEDEROVCI 15/A – ČLAN 
- FLEGAR ALOJZ, GRADIŠČE 39 – ČLAN 
- TUDJAN KOLOMAN, MURSKI ČRNCI 49 – ČLAN 
- MAČEK FRANC, MURSKI PETROVCI 18 – ČLAN 
- KUZMA MIRJAN, SODIŠINCI 46 – ČLAN 
- RATNIK KAREL, TIŠINA 33/A – ČLAN 
- GAJŽI JOŽICA, TROPOVCI, KOLESARSKA 79 – ČLANICA 
- PRKIČ TAJDA, VANČA VAS 43 – ČLANICA 
- CENER SLAVKO, VANČA VAS 65/B – ČLAN  

Sklep je bil sprejet. 
 
Sledilo je tajno glasovanje. 
 
ŽUPAN je po ugotovitvi rezultatov podal poročilo o izidu glasovanja. Razdeljenih je bilo 15 glasovnic, 
oddanih je bilo 15 glasovnic, neveljavnih glasovnic ni bilo. 
 
Na osnovi predloga predlagatelja Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se v Odbor za 
gospodarstvo in gospodarske javne službe imenujejo: 

1. MILAN KAROLI, GEDEROVCI 14 - PREDSEDNIK   
2. DAMJAN FICKO, KRAJNA 59/D - ČLAN 
3. SAŠKO KUHAR, TIŠINA 35/C - ČLAN 
4. OTO FLISAR, BOREJCI 25 - ČLAN 
5. MARIJA KRANJEC, GRADIŠČE 1 - ČLANICA 
6. BLAŽ ČERNJAVIČ, GRADIŠČE 17 - ČLAN  
7. MIRO BERKE, GRADIŠČE 69/A - ČLAN 

 
Saj je posamezen član dobil naslednje število glasov: 
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1. Milan Karoli, Gederovci 14 - št. glasov 10, 
2. Damjan Ficko, Krajna 59/d - št. glasov 10, 
3. Saško Kuhar, Tišina 35/c - št. glasov 9 
4. Oto Flisar, Borejci 25 - št. glasov 10, 
5. Boštjan Šafarič, Petanjci 85 - št. glasov 7, 
6. Marija Kranjec, Gradišče 1 - št. glasov 14, 
7. Blaž Černjavič, Gradišče 17 - št. glasov 14, 
8. Miro Berke, Gradišče 69/a - št. glasov 9. 

 
Na osnovi predloga predlagatelja Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se v Nadzorni 
odbor imenujejo: 

1. REGINA DŠUBAN, MURSKI PETROVCI 10/A - ČLANICA 
2. MILENA AUGUŠTIN, GEDEROVCI 38 - ČLANICA 
3. DRAGICA BANFI, TIŠINA 26/A - ČLANICA 

 
Saj je posamezen član dobil naslednje število glasov: 

1. Regina Dšuban, Murski Petrovci 10/a - št. glasov 10, 
2. Milena Auguštin, Gederovci 38 - št. glasov 9, 
3. Darinka Bodanec, Tišina 19 - št. glasov 7, 
4. Dragica Banfi, Tišina 26/a - št. glasov 12. 

 
Na osnovi predloga predlagatelja Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se v Komisijo za 
priznanja in nagrade imenujejo: 
 1. SLAVKO CENER, VANČA VAS 65/B - ČLAN 
 2. DANIEL KOVAČ, VANČA VAS 57 - ČLAN 
 3. FRANC PERTOCI, PETANJCI 11 - ČLAN 
 4. FRANC GIBIČAR, GEDEROVCI 36 - ČLAN 
 5. MARIJA KOFJAČ, PETANJCI 39 - ČLANICA 
 
Saj je posamezen član dobil naslednje število glasov: 
 1. Slavko Cener, Vanča vas 65/b - št. glasov 12, 
 2. Daniel Kovač, Vanča vas 57 - št. glasov 12, 
 3. Franc Pertoci, Petanjci 11 - št. glasov 12, 
 4. Franc Gibičar, Gederovci 36 -  št. glasov 11, 
 5. Marija Kofjač, Petanjci 39 - št. glasov 12, 
 6. Sinic Avgust, Petanjci 29/a - št. glasov 2. 
 
 
K TOČKI 6  
 
IMENOVANJE KOMISIJE ROMSKE SKUPNOSTI ZA UGOTAVLJANJE VOLILNE PRAVICE DRŽAVLJANOV RS, 
PRIPADNIKOV ROMSKE SKUPNOSTI 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 
 
Brez razprave so člani Občinskega sveta soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 19: 
 

IMENUJE SE KOMISIJA ROMSKE SKUPNOSTI ZA UGOTAVLJANJE VOLILNE PRAVICE DRŽAVLJANOV RS, 
PRIPADNIKOV ROMSKE SKUPNOSTI V SESTAVI: 

- HORVAT RUDOLF ST., VANČA VAS 67/B – PEDSEDNIK 
- KOVAČ DANIJEL, VANČA VAS 57 – ČLAN 
- HORVAT MAJKEN, VANČA VAS 74 – ČLAN  
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Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA LETO 2015 

 
*     *     * 

 
a) ZA PODROČJE KRITJA POGREBNIH STROŠKOV SOCIALNO OGROŽENIM OBČANOM 
 
Obrazložitev k tej točki je podala ga. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ, višja svetovalka. 
 
Župan je predlagan sklep podal v razpravo. 
 
Brez razprave so člani Občinskega sveta soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 20: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA 
PODROČJE KRITJA POGREBNIH STROŠKOV SOCIALNO OGROŽENIM OBČANOM ZA LETO 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     * 
 

b) ZA PODROČJE DODELJEVANJA ENKRATNIH DENARNIH SOCIALNIH POMOČI ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev k tej točki je podala ga. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ, višja svetovalka. 
 
Župan je predlagan sklep podal v razpravo. 
 
Brez razprave so člani Občinskega sveta soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 21: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA 
PODROČJE DODELJEVANJA ENKRATNIH DENARNIH SOCIALNIH POMOČI ZA LETO 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA 
ZEMLJIŠČA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Brez razprave so člani Občinskega sveta soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 22: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 
NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA. 
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2. VREDNOST TOČKE ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU 
OBČINE TIŠINA ZNAŠA 0,001921 EUR. 
3. TA SKLEP ZAČNE VELJATI Z DNEM OBJAVE V URADNEM LISTU RS, UPORABLJA PA SE ZA LETO 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O VIŠINI NADOMESTILA ZA IZPAD PROIZVODNJE IN DOHODKA NA ZEMLJIŠČIH, KI SE 
NAHAJAJO V VODOVARSTVENIH PASOVIH ZA LETO 2015 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KNAUS in Tibor CIGUT. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Franc KNAUS je zaprosil za poročilo inšpekcije, ki izvaja nadzor nad občinskim odlokom o zaščiti vodnih 
virov. ŽUPAN je povedal, da se bo naslednje seje pripravilo. 
 
Tibor CIGUT je predlagal, da bi naj g. Andrej Horvat pripravil eno krajše poročilo o teh vodovarstvenih 
pasovih.   
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 23: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O VIŠINI NADOMESTILA ZA IZPAD PROIZVODNJE IN 
DOHODKA NA ZEMLJIŠČIH, KI SE NAHAJAJO V VODOVARSTVENIH PASOVIH ZA LETO 2015. 
2. VIŠINA NADOMESTILA ZNAŠA: 

- ZA NJIVE 213,56 EUR/HA 
- ZA TRAVNIKE 357,07 EUR/HA. 

3. OBVEZNOSTI ZA IZPLAČILO NADOMSETILA SE PRI OBČANIH, KI IZKAZUJEJO NEPLAČANE OBVEZNOSTI 
DO OBČINE, POBOTAJO. 
4. TA SKLEP ZAČNE VELJATI Z DNEM OBJAVE V URADNEM LISTU RS, UPORABLJA PA SE OD 01.01.2015 
DALJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O IZVEDBI PROJEKTA ZBIRANJA EMBALAŽNIH MATERIALOV PO SISTEMU RUMENE 
VREČE V LETU 2015  
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT in Ernest SERDT. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
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Milan KAROLI je podal predlog za projekt »črna vreča«, da bi jo omogočili tistim občanom, kjer živi v 
gospodinjstvu le en član.  
 
Danijel KOLMAN je predlagal, da glede na to, da smo že kar nekaj časa uporabnik uslug podjetja 
Saubermacher Komunala, da nas nagradijo in dobronamerno odvažajo rumeno vrečo zastonj.  To bi bila 
ena lepa gesta s strani podjetja Saubermacher Komunala za občino, da bi to uslugo naredila zastonj. V 
nadaljevanju je predlagal, da se sprejme sklep oziroma pobuda, oni pa lahko po želji to pobudo zavrnejo 
ali pa realizirajo.  
 
Ivan HORVAT je predlagal, da če obstaja možnost, da bi se kontejnerji čipirali po številu odvozov. ŽUPAN je 
pojasnil, da bi se to lahko izvajalo, če se sprejme novi standard. To pa pomeni še višje zneske za odvoz 
odpadkov in bo vse strošek občana (kosovni odpadki, rumena vreča, ekološki otoki).  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 24: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IZVEDBI PROJEKTA ZBIRANJA EMBALAŽNIH 
MATERIALOV PO SISTEMU RUMENE VREČE V LETU 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
SEZNANITEV OBČINSKIH SVETOV S POVZETKOM REGIJSKIH IZVEDBENIH NAČRTOV NA PODROČJU 
SOCIALNEGA VARSTVA ZA OBDOBJE 2014 – 2016  
 
Obrazložitev je podala predstavnica Centra za socialno delo Murska Sobota ga. Barbara ZADRAVEC. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 12 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Križna ulica v  Tropovcih – v sklopu pomurskega vodovoda položen primarni cevovod. Občina Tišina pa 

je v proračunu 2014 imela planirano tudi meteorno odvodnjo in jo tudi v preteklih tednih izgradila. iz 
sredstev za pomurski vodovod smo pridobili tudi kompletno asfaltiranje cestišča. Za zamudo pri 
zaključnih delih se prebivalcem opravičujemo. 

- Pomurski vodovod  primarni cevovod Vanča vas – Rankovci: gradnja je potekala brez večjih ovir. Sicer 
je od 1. faze pomurskega vodovoda ostal še odcep Vanča vas od Sinica do vodovoda Vanča vas – en 
del, kar bo izvedeno v naslednjih dneh. 

- Pokopališča: Režijski obrat je te dni sistemsko zaprl vodo na pokopališčih do spomladi zaradi 
predvidene zmrzali. 

- Obnovljena sta dva prepusta – Murski Črnci za Satahovce in Tišina proti Muri - Ćosiću z možnostjo 
večjih pretokov vode. 

- Priprava Sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega načrta: Zelo aktivno se ukvarjamo z 
nadaljevanjem priprav sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega načrta. Po prejemu 
Posebnih smernic s strani Ministrstva za kmetijstvo in okolje smo skupaj s pripravljavcem sprememb 
in dopolnitev, ki je ZEU družba za načrtovanje in inženiring pregledali vse njihove pogoje in zahteve, ki 
so dokaj neugodne in poskušali najti čim več rešitev, tako smo pozvali k predložitvi dodatnih dokazil in 
dokumentov kar nekaj predlagateljev pobud. Oviro je predstavljalo tudi mnenje Zavoda RS za varstvo 
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narave, OE Maribor zato smo organizirali skupni sestanek katerega so se udeležili tudi občani, ki so 
podali pobude in je zavod nanje imel pripombe. V želji po razrešitvi čim več težave in čim večji 
vključitvi pobud v spremembe in dopolnitev OPN smo za sestanek zaprosili še na Ministrstvu za 
kmetijstvo s strani katerega smo že dobili odgovor in termin 03. 12. 2014. Več informacij in rezultatov 
iz usklajevalnih sestankov, vam bomo posredovali na naslednji seji občinskega sveta, kamor bomo 
povabili tudi predstavnico ZEU-ja, ki vam bo stvari lahko podala tudi s strokovnega vidika. 

- Komasacije:  Prejšnji teden v ponedeljek 17. novembra 2014 je bil razgrnjen elaborat nove razdelitve v 
vaseh Murski Petrovci, Sodišinci, Gederovci, Krajna in Borejci. Moram povedati, da kot župan nisem 
zadovoljen z opravljenim delom. Zaradi česa bi po mojem bilo potrebno, ob upoštevanju pripomb, na 
novo pripraviti elaborat nove razdelitve. Govorim za pomanjkljivosti, katere bo potrebno odpraviti:  
- ne upoštevanje predlogov odborov,  
- parcele nimajo dostopa do javnih poti,  
- delitev oz. zmanjševanje sedaj že velikih parcel,  
- niso se skupaj zložile parcele moža in žene, vmes nekdo drug,  
- dodelitev dveh parcel znotraj ene »table«,  
- po mojem dana prednost Skladu kmetijskih zemljišč. 
Jutri je predviden sestanek z vsemi odbori. Vzpostavljen je kontakt z UE, ki vodi postopek. Potrebno je 
podati pripombe na ta predlog. Tudi predlog rešitve, ne samo da se ne strinjamo s predlogom. 
 

 
K TOČKI 13 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 

*     *     *     *     * 
 

Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- Ali je prepust v Murskih Črncih že urejen in asfaltiran? 
- V prejšnjem mandatu je bila imenovana komisija za nasipe in je prosil, da se mu posreduje odgovor, 

če se je ta komisija sestala in če se je sestala, kaj so sklenili oziroma kaj so naredili.  
- Opozoril je na slabo stanje nasipa ob reki Muri in apeliral na člane OS do kakšne gospodarske škode 

lahko pride v kolikor nasip več ne bo zdržal. Za posledice naj potem odgovarjajo tisti, ki imajo 
možnost, da ukrepajo.  

- Ali imajo gasilci usposobljeno in opremljeno ekipo za reševanje iz vode? V kolikor je ni je dal pobudo, 
da se za te izpite, zagotovijo sredstva v okviru proračuna za reševalca iz vode, vodnika raft čolna, 
neopren oprema,…  

- Podal je pobudo, če bi lahko bolj ažurno kot občinski svet dobivali podatke s strani šole, kajti vedno se 
nekaj dogaja in da bi dobili več informacij. Izpostavil je zelo dobro sodelovanje šole in lokalne 
skupnosti, obstajajo pa določene težave, katerih je tudi naša naloga, da se o njih pogovorimo. 
Predlagal je, da bi naj ga. ravnateljica prišla večkrat na leto podat poročila na OS in ne samo enkrat. 

 
ŽUPAN je podal odgovore: 
- Prepust v Murskih Črncih je urejen in asfaltiran. 
- Komisiji za nasipe je tako kot vsem ostalim potekel mandat. 
- Glede nasipa na reki Muri je povedal, da je z ARSO-m bilo dogovorjeno, da je v MOP-ov dokument 

»Nabor ukrepov zaradi škodljivega delovanja voda v letu 2014« vključena tudi ureditev visokovodnih 
nasipov na reki Muri. To je rekonstrukcija visokovodnih nasipov reke Mure. 

- Glede usposobljenosti ekipe za reševanje iz vode je pojasnil, da sredstev za naslednje leto ne bo iz 
razloga, ker sredstva v letu 2013 in 2014 niso bila izkoriščena. Eden iz razlogov je tudi ta, da ni bilo 
konkretnih razpisov, da bi se lahko prijavili. Tudi v letu 2015 se ne predvideva, da bi bila ta 
izobraževanja. 

- Kar se tiče sodelovanja z OŠ Tišina je povedal, da bi bilo dobrodošlo, da bi še bilo večje sodelovanje. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
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*     *     *     *     * 
 
Tibor CIGUT je predlagal občinski upravi, da dokumentacijo KPK podrobneje pregleda in v primeru potrebe 
obvesti člane OS kaj se mora predložiti in v kolikor je to potrebno, se pripravijo obrazci, se v najkrajšem 
času izpolnijo in predložijo. 
 
ŽUPAN je povedal, da bo občinska uprava dokumentacijo preverila in pripravila. 
 

*     *     *     *     * 
 
Slavko CENER je podal pobudo za OPN glede športne infrastrukture. V letu 2015 naj se zagotovijo tudi 
sredstva za romsko skupnost. 
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je opozoril na previse dreves, ki so na državnih in občinskih cestah.  Podal je pobudo, da se naj 
pristojne obvesti, da se bo to pravočasno uredilo, kajti približuje se zima in da se ne bi kaj zgodilo.  
 
ŽUPAN je povedal, da se bo o tem obvestilo vzdrževalca cest to je Cestno podjetje Murska Sobota.  
 

*     *     *     *     * 
 
Vinko GAJŠT je podal pobudo občanom, če je kdo pripravljen, da bi tečaj specialnosti za reševanje iz vode 
rad opravljal, se naj javi na gasilski zvezi in bo potem ta tečaj tudi aktiviran. 
 

*     *     *     *     * 
 
Tibor CIGUT je glede problematike nasipa na reki Muri predlagal, da se g. Kusteca iz ARSO-ja in g. Dominka 
iz VGP Mura povabi na sejo OS in se v okviru točke dnevnega reda razpravlja na to temo. Potem se bo 
videlo koliko ima občina sploh možnosti vplivati na državo, da bi se preko ARSO-ja in ministrstva 
zagotovila sredstva, da bi se pristopilo vsaj k temeljitejšemu pregledu v prvi fazi in potem k načrtu za 
sanacijo. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo pobuda upoštevala in bo na eni izmed naslednjih sej OS točka na dnevnem 
redu. 
 

*     *     *     *     * 
 
Danijela KOLMAN je zanimalo kako daleč je z odvodnjavanjem na Tišini v »mlečni ulici«. 
 
ŽUPAN je povedal, da bo tudi to vključeno v sklopu odvodnjavanja v pripravi načrtov. Pojasnil je, da je tam 
večinoma jarka v privatni lastnini, zato upa, da se bo z lastniki doseglo, da se bo to dalo urediti. Tu je 
največji problem vseh težav z meteorno oziroma površinsko vodo v občini. 
 
 
 
 
2. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.30 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


